
Aan: Het presidium van de gemeente Groningen 

Betreft: Aanvraag actualiteitendebat versterkeringsopgave oostkant van de stad. 

Groningen, 11 november 2018 

Afgelopen vrijdag berichtte RTV Noord dat aan de oostkant van de stad huizen staan die langdurig 
een licht verhoogd risico lopen, dus ook als de gaswinning wordt afgebouwd. Dat betekent dat ze 
mogelijk versterkt moeten worden, afhankelijk van de uitkomst van een inspectie. In het bericht dat 
later op 9 november op RTV Noord verscheen, reageert de wethouder dat het aantal van 1.205 
woningen waarschijnlijk meer zal zijn. Daarnaast meldde het college van B&W dat dit nieuws voor 
het gemeentebestuur niet uit de lucht vallen. In het bericht op RTV Noord is te lezen: “Voor de 
zomer zagen we in het advies van het Staatstoezicht op de Mijnen al dat delen van de stad mogelijk 
risico zouden lopen. Dus het is niet helemaal nieuw.”   

De fracties van de SP en het CDA zijn onaangenaam verrast over deze berichten, vooral dat het 
gemeentebestuur aangeeft al voor de zomer in het advies van SodM te hebben vernomen dat delen 
van de stad mogelijk risico zouden lopen. Hierover willen de fracties opheldering en vooral 
duidelijkheid voor bewoners van de oostkant van de stad.  

Naar aanleiding van bovenstaande hebben de fracties van de SP en CDA de volgende vragen: 

1. Op welke manier heeft het college van B&W de raad en de bewoners van de oostkant van de stad  
geïnformeerd over de berichten voor de zomer van het SodM over dat delen van de stad mogelijk 
risico zouden lopen? 

2. Op welke manier gaat het college van B&W de bewoners de oostkant van de stad (met name 
Beijum en Lewenborg) informeren over deze ontwikkelingen? Is het college van B&W bereid om 
op korte termijn bewonersbijeenkomsten te organiseren om bewoners te informeren, hun zorgen aan 
te horen en vragen te beantwoorden? 

2. Is het college van B&W met de indienende fracties van mening dat er snel een plan van aanpak 
en planning moet komen voor de inspecties en de eventuele versterking van de woningen? 

3. Is het college van B&W bereid om bovenstaande manier van aanpak ook voor de dorpen in Ten 
Boer te hanteren? Vooral omdat de versterkingsopgave daar eerst gestopt en later vertraagd is en nu 
moeizaam van de grond lijkt te komen. 

4. Is het college van B&W bereid om naast de druk op het kabinet, de NAM, het CVW en de NCG 
op te voeren, ook de kant te kiezen van de bewoners van Ten Boer en de oostkant van de stad en 
naast hen te gaan staan? Dus ook het verbeteren van de moeizame totstandkoming van de 
versterkingsoperatie op zich te nemen en hierdoor bewoners te ontlasten? 

Namens, 

Jimmy Dijk  Rene Bolle  

SP   CDA  


